
این هواپیما ای آر جی ۱۰۰ متعلق به شرکت هواپیمایی 
قشــم ایر اســت که از مبدا این جزیره در مسیرهای 

مختلف داخلی و بین المللی پرواز خواهد کرد.
این هواپیمای جت مسافربری منطقه ای با حضور رامین 
حمزه مدیرعامل شرکت هواپیمایی قشم، عادل پیغامی 
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم و جمعی از مدیران 
این سازمان برای استقرار دائمی در فرودگاه بین المللی 

قشم به زمین نشست.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم در حاشیه برگزاری 
این آیین در جمع خبرنگاران گفت: با همکاری شرکت 
هواپیمایی قشــم ایر، به مناسبت عید سعید مبعث و 
همزمان با ایام الله دهه مبارک فجر یک فروند هواپیمای 
جت آر جی ۱۰۰ با هدف بهبود خدمات رســانی به 
ساکنان جزیره قشم و گردشگران در فرودگاه بین المللی 

این جزیره استقرار یافت.
عادل پیغامی اظهار کرد: این اقدام، فرصت مناسبی برای 
رونق اقتصاد گردشگری، لجستیک و بستری مناسب 
در جزیره قشــم برای امکان رفت و آمد به کشورهای 

همسایه ایجاد می کند.
وی با بیان اینکه هواپیمایی قشــم ایر از شرکت های 
خوشنام در این عرصه است و ساکنان جزیره در طول 
سال نیز از خدمات این شرکت بهره مند می شوند، ادامه 
داد: با همکاری میان فرودگاه بین المللی قشــم و این 
شرکت هواپیمایی فرصت های خوبی به نفع اقتصاد 

جزیره فراهم می شود.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم اضافه کرد: جزیره 
قشم به واسطه وسعت، ظرفیت های بیشتری در عرصه 
گردشگری نسبت به سایر جزایر خلیج فارس و حتی 
بسیاری نقاط در کشور داراست و وجود ظرفیت های 
گردشــگری طبیعی، ژئوپارک جهانــی و بازارهای 
تجاری، گردشــگری جزیــره را خانواده محور کرده 

است.
به گفته پیغامــی؛ رونق صنعت هواپیمایی و فرودگاه 
قشم فرصت حضور بهتر و بیشتر گردشگران از سراسر 

کشور در جزیره را فراهم می کند.
وی افــزود: در حال حاضر حدود هشــت درصد از 
گردشگران ورودی قشم از طریق هوایی به این جزیره 
ســفر می کنند و الحاق این هواپیما و آغاز همکاری 
جدید با شرکت هواپیمایی قشم ایر، می تواند به تسهیل 

ورود گردشگران از این طریق کمک کند.
اضافه شدن روزانه تا ۸ پرواز از مبدا قشم

مدیرعامل شــرکت هواپیمایی قشم ایر نیز گفت: با 
هماهنگی میان سازمان منطقه آزاد قشم و این شرکت 
هواپیمایی این هواپیمای جت منطقه ای آر جی ۱۰۰ در 

جزیره قشم استقرار دائم یافته است.
کاپیتــان رامین حمزه ای ادامــه داد: با برنامه ریزی 
صورت گرفته این هواپیما روزانه پروازهای داخلی 

و بین المللی را از مبدا فرودگاه بین المللی قشم انجام 
خواهد داد.

وی توضیح داد: استقرار این هواپیما، همگام با سیاست 
های توسعه محور دولت انقلابی و مردمی سیزدهم، به 
منظور رفاه ساکنان جزیره و همسو با توسعه اقتصادی 

و توسعه گردشگری این منطقه است.
به گفته مدیرعامل شــرکت هواپیمایی قشم ایر؛ این 
هواپیما بــدون محدودیت می تواند بــرای پرواز به 
کشورهای حاشیه خلیج فارس مانند امارات، عمان و 

قطر اقدام کند.
کاپیتان حمزه ای خاطرنشان کرد: همچنین انجام ۶ تا 
هشــت پرواز به صورت روزانه می تواند نقش مهمی 
در شکوفایی و رشد گردشگری و اقتصاد جزیره قشم 

داشته باشد.
فرودگاه بین المللی قشم یکی از فرودگاه های بزرگ و 
مطرح کشور است که طول باند آن مناسب برای فرود 
هواپیماهای پهن پیکر اســت و توان سرویس دهی به 
تمامی هواپیماهای عبوری و پهن پیکر )به جزء ایرباس 

۳۸۰( را در این منطقه دارد.
قرار گرفتن فرودگاه بین المللی قشــم در این منطقه 
از خلیج فارس، فرصت مناســبی برای ارایه خدمات 
مناسب به هواپیماهای کوچک و بزرگ در مسیرهای 

داخلی و خارجی است.
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با حضور مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم و جمعی از مسئولان؛  

        اقتصاد کیش -    نخستین هواپیمای 
جت مسافربری منطقه ای )ای آر جی ۱۰۰( 
همزمان با چهل و پنجمین سالگرد پیروزی 
انقلاب شکوهمند اسلامی ایران و ایام الله 
مبارک دهه فجر به منظور ارتقای زیرساخت 
های اقتصادی و توســعه گردشــگری 
بزرگترین جزیــره ایرانی خلیج فارس در 
فرودگاه بین المللی قشــم استقرار دائمی 

یافت.

اقتصاد کیش -   اســتاندار هرمزگان گفت: هروقت حرف از توســعه می شود ابتدا با 
سخت افزار آغاز می کنیم و عموما اولین تصمیم گیری این است که پروژه ای  را آغاز کنیم.

مهدی دوستی در آیین کنفرانس بین المللی اقتصاد دریاپایه اظهار داشت: هروقت حرف 
از توســعه می شود ابتدا با سخت افزار آغاز می کنیم و عموماً اولین تصمیم گیری این 
است که پروژه ای را آغاز کنیم اما سیاست های نرم افزاری بر سیاست های سخت افزار 

تقدم دارد.
وی افزود: نگاه سخت افزاری سال هاست بر کشور ما حاکم شده است و بودجه عمرانی 
و ساخت و ساز را در اولویت قرار دادیم. برای موضوعات دریا هم این روش در نظر 

گرفته شده در حالی که پیشبرد این روش منتهی به نتایج مشخص قبلی خواهد شد.
وی توضیح داد: در بحث نرم افزار با یک مثال موضوع را تشریح می کنم؛ ما یک پالایشگاه 
در آبادان ایجاد کردیم و یک شهر شکل گرفت اما ۲۴ پالایشگاه در عسلویه ایجاد کردیم، 
یک شهر نتوانستیم ایجاد کنیم؛ زیرا در کنار این ساخت و ساز یک سیاست نرم افزاری 
قانونی گذاشتیم که نیاز نیست کارکنان ساکن باشند و زیر ساخت های منطقه را برای 

اسکان فراهم نکردیم .
وی افزود: در بحث دریا یکی از موارد اصلی در مدل های ســرمایه گذاری، تمرکز بر 
مسائل پیرامونی از جمله موضوعات بیمه ای، پوشش ریسک ها، حقوقی و تامین مالی 

است.
دوستی با بیا اینکه سابقه تاریخی ما در بحث دریا حتماً باید در کتب درسی درج شود، 
اضافه کرد: زیرساخت هایی مثل بندر شهید رجایی ایجاد کرده ایم اما راندمان بزرگترین 
بندر کشور زیر ۳۰ درصد است زیرا مسائل نرم افزاری را توسعه ندادیم، بهره برداری 

به رقم بالا نرسیده است.
استاندار تاکید کرد: اگر بخواهیم بازهم به سراغ اقدامات پروژه ای برویم به نقطه مطلوب 

نخواهیم رسید.
وی در بحــث حمایــت از اقتصاد دریا گفت: تمام صنایع ما با حمایت در حوزه های 
انرژی، خوراک یا با سیاست های تعرفه ای ارزان رشد کردند. به این شیوه مزیت نسبی 
ما در حلقه بالایی زنجیره ارزش متمرکز شده و حلقه های بعد از آن باید به نرخ جهانی 
مواد اولیه تهیه می کردند تمرکز مزیت های سرمایه گذاری در یک حلقه منجر به این 

موضوع شده است.
دوستی گفت: در همه دنیا سیاست های مشابهی وجود دارد از جمله تخفیف های پلکانی 
که هرچقدر در عمق زنجیره حرکت کنید تخفیف های بیشتری شاملتان خواهد شد، 

حمایت ها براساس میزان عمق نفوذ در زنجیره ها شکل می گیرد.

 استاندار هرمزگان:

توجهبهسیاستهاینرمافزاری
درتوسعهدریاضروریاست

اقتصاد کیش -      مدیر صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، روستائیان و عشایر گفت: 
۷۰۸ خانوار هرمزگانی مستمری بگیر صندوق بیمه اجتماعی هستند.

محمدعلی دشوارگر در نشست خبری، با اشاره به پوشش ۱۲۰۰ صیاد هرمزگان زیر 
چتر صندوق بیمه اجتماعی، اظهار کرد: استان هرمزگان دارای رتبه اول نرخ بیمه شدگان 
جدید را دارد و در شــاخص هایی نظیر ضریب پشتیبانی و وفاداری رتبه های برتر را 

کسب کرده است.
وی با ذکر این نکته که ۳۴ هزار نفر تخت چوشش صندوق بیمه اجتماعی هرمزگان 
هستند، بیان کرد: این صندوق در استان هرمزگان دارای بیش از ۷۰۸ خانوار مستمری 

بگیر است.
مدیر صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، روستائیان و عشایر هرمزگان از برپایی ۲۵۰ 
میز خدمت و اجرای طرح "دهِ گردشی" به عنوان برنامه های ویژه برای تسهیل ثبت 
نام در این صندوق نام برد و اضافه کرد: امکان نقل و انتقال ســوابق بیمه ای از مزایای 

صندوق بیمه اجتماعی است.
دشوارگر توضیح داد: افراد می توانند با پرداخت حق بیمه به میزان متوسط ماهانه یک 
میلیون و ۴۰۰ هزار ریال )۱۴۰هزار تومان( پس از ۱۵ســال و به شرط داشتن ۶۵ سال 

سن، مستمری دریافت کنند.
 به گفته مدیر صندوق بیمه اجتماعی هرمزگان ۶۰ دفتر کارگزاری در سراســر استان 
خدمات صندوق را به روستاییان، عشایر، کشاورزان و دیگر افراد جامعه هدف ارائه 

می کنند.

مدیر صندوق بیمه اجتماعی هرمزگان:

۷۰۸خانوارهرمزگانیمستمریبگیر
صندوقبیمهاجتماعیهستند

اقتصاد کیش -     با شروع به کار دولت سیزدهم و همدلی که در برنامه ریزی و اجرای 
برنامه ها ایجاد شــد، ساخت و تکمیل بیمارستان ستاره خلیج فارس شتاب ویژه ای 

گرفت.
علیرضا جعفرپور ضمن بیان تبریک دهه فجر، اظهار کرد: نفت ستاره خلیج فارس در 
چارچوب قانون همواره تاکید ویژه ای بر ایفای مسئولیت های اجتماعی داشته است 

و می توان گفت در این عرصه یکی از پیشروهای صنعت در استان هرمزگان است.
وی، با ذکر این نکته که همواره سعی می کنیم مسئولیت های اجتماعی را در راستای 
نیازهای کلان اســتان هرمزگان تعریف کنیم، افزود: با توجه به اینکه زیرساخت های 
بهداشت و درمان یکی از اولویت های اصلی دولت و نیازهای اصلی مردم است ایجاد 
بیمارستان مجهز در سال ۱۳۹۷ در دستور کار قرار گرفت تا بخشی از نیازهای درمانی 

مردم هرمزگان را برطرف کند.
مدیرعامل پالایشگاه نفت ستاره خلیج فارس، با اشاره به این نکته که سالانه اعتبارات 
خوبی به این پروژه تزریق شــد، بیان کرد: این پروژه در سالیان گذشته تنها ۳۰ درصد 
پیشرفت فیزیکی داشت که با شروع به کار دولت سیزدهم و همدلی که در برنامه ریزی 
و اجرای برنامه ها ایجاد شد، ساخت و تکمیل این بیمارستان شتاب ویژه ای گرفت به 

نحوی که فقط در یک سال ۳۷ درصد پیشرفت فیزیکی حاصل شد.
 

 

شتابویژهتکمیلبیمارستان
ستارهخلیجفارسهرمزگان

نخستینجتمسافربریمنطقهایدرقشم
استقراردائمییافت

  

اقتصاد کیش -    معاون توســعه مدیریت و منابع وزارت بهداشــت گفت: وزارت 
بهداشت در تلاش است تا در دانشکده های این استان نیروهای بومی بیشتری پذیرش 

شود.
بهروز رحیمی معاون توســعه مدیریت و منابع وزارت بهداشــت در جلسه مشترک 
معاونان وزارت بهداشت با هیات رئیسه دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان اظهار داشت: 
در حوزه دندانپزشکی و پزشکی نیروهای بومی در استان هرمزگان درحال کار هستند؛ 

اما در حوزه پرستاری و بهداشت به نیروی انسانی بیشتری نیاز داریم.
وی افزود: وزارت بهداشــت در تلاش اســت تا در دانشکده های این استان نیروهای 

بومی بیشتری پذیرش شود.
معاون توســعه مدیریت و منابع وزارت بهداشــت با بیان اینکه وضعیت پروژه های 
عمرانی در هرمزگان پیشــرفت خوبی دارد، اضافه کرد: متوسط پیشرفت پروژه های 
حوزه سلامت در استان هرمزگان ۶۰ درصد است که امیدواریم سال آینده بتوانیم تمامی 

پروژه های بهداشتی این استان را افتتاح کنیم.
وی ضمن اشــاره به اینکه آزمون اســتخدامی بیش از دو هزار نفر در استان هرمزگان 
برگزار شده و مصاحبه ها نیز در حال انجام است، تصریح کرد: درحال تسریع در فرآیند 

به کارگیری نیروها هستیم که تا پایان سال حتما مشغول به کار شوند.
در این جلســه معاون حقوقی و امور مجلس، معاون بهداشت، معاون درمان، معاون 
تحقیقات و فناوری، معاون آموزشــی و معاون پرستاری وزارت بهداشت و رییس و 

معاونان دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان حضور داشتند.

معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت بهداشت:

بدنبالپذیرشبیشترنیرویبومی
دردانشکدههایپزشکیهستیم

اقتصاد کیش -     استقرار گمرکات در شرق هرمزگان و همچنین وجود نمایندگی 
برخی از ادارات دولتی در منطقه لیردف از مهم ترین و ضروری ترین مطالبات مردم 
شــرق استان و به ویژه جاســک بود که نماینده ولی فقیه در هرمزگان و امام جمعه 
بندرعباس نیز در ســفر به بندر جاســک این موضوع را بار دیگر به عنوان ضرورت 

امروز و نیاز فردا مورد تاکید قرار داد.
البته موضوع استقرار گمرگات در شرق هرمزگان به عنوان یک دغدغه، را بارها امام 
جمعه بندرعباس در سخنرانی ها و نشست های مختلف مطرح کرده است و اخیرا 
نیز در نشســتی با مردم و معتمدان محلی بخش لیردف جاسک در شرق هرمزگان، 

این مطالبه را بار دیگر مطرح کرد.
حجت الاســلام محمد عبادی زاده، در سفر به شهر بندری جاسک و در جمع مردم 
و معتمدان محلی بخش لیردف این شهرســتان، اظهار کرد: پیشــنهاد اولیه استقرار 
گمرکات در شرق هرمزگان را در سفر اخیر رییس جمهور و هیات دولت به استان، 
با آیت الله رییسی مطرح کردم، چرا که مستقر شدن گمرکات در شرق، برای توازن 

بخشی به گمرگات هرمزگان، ضرورت امروز و نیاز فردا را می رساند.
وی در این نشست با ذکر این نکته که در شرق هرمزگان اداره کل گمرک مسنقر نشده 
است اما در غرب هرمزگان وجود دارد، عنوان کرد: موضوع ایجاد یک اداره کل گمرک 
در شرق استان هرمزگان را در اوایل بهمن ماه با رییس کل گمرکات استان مطرح کردم 

که امیدوارم اقدامات بزرگی در این حوزه رقم بخورد.
نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان، بالاترین قدمت گمرک در استان هرمزگان را 
مربوط به همین منطقه لیردف جاسک در شرق استان دانست و بیان کرد: تاریخ لیردف 

نشان دهنده ظرفیت های گسترده این منطقه در حوزه گمرک است.
وی، با اشــاره به لزوم توســعه گمرک به سمت شــرق هرمزگان ابراز کرد: استقرار 
گمرک در شرق استان هرمزگان باعث دسترسی به آب های آزاد خواهد شد که این 
مهم علاوه بر بهبود شاخص های اقتصادی منطقه، در راستای سیاست های کلی نظام 

نیز تعریف می شود.
»امام جمعه بندرعباس هفتم بهمن ماه امسال، در دیداری که رئیس کل گمرکات استان 
هرمزگان با وی داشت، ضمن اشاره به لزوم انجام فعالیت های فرهنگی، تاکید کرد که 

باید توازن استقرار ادارات کل گمرک در هرمزگان رعایت شود.
وی عنوان کرد: باید یک توزیع متوازنی از ادارات کل گمرکات در استان هرمزگان 
میان شرق، مرکز و غرب هرمزگان انجام شود که بهتر است متناسب با منابع موجود 

این مهم در دستورکار قرار گیرد.
وی همچنین با اشاره به فرمایشات رهبر معظم انقلاب در خصوص توسعه سواحل 
مکران، بیان کرد: تقویت و توســعه گمرکات شــرق اســتان هرمزگان با توجه به 

ظرفیت های گسترده ای که در حوزه تجارت دارند، در دستور کار قرار گیرد.
نماینده ولی فقیه در هرمزگان، شهریورماه سال گذشته نیز در دیدار با مدیرکل گمرک 
شهید باهنر استان هرمزگان، موضوع استقرار اداره کل گمرک در شرق هرمزگان را 
مطرح کرده بود و تاکید بر این داشت که مطالعات کارشناسی استقرار این اداره کل 
در منطقه لیردف به سرعت آغاز شود تا عملیات اجرایی آن طی سال های آینده کلید 

بخورد.«
حجت الاسلام عبادی زاده، در ادامه نشست با مردم و معتمدان محلی جاسک با ذکر 
این نکته که با بهره برداری از این کریدور حجم وسیعی کالا از گمرک های هرمزگان 
تجارت می شود، تصریح کرد: گمرک ها باید بتوانند موازی با این پروژه خود را توسعه 

و ارتقا دهند تا پاسخگوی تجارت درنظر گرفته شده باشند.
حجت الاسلام عبادی زاده همچنین خاطرنشان کرد: در نشست خصوصی با رئیس 
جمهور موضوع قاچاق ســوخت نیز مطرح شد و پیشنهاد دادیم برای صادر کردن 
ســوخت توسط مردم ســاز و کار قانونی دیده شود که این امر می تواند از بسیاری 

آسیب های اجتماعی، اقتصادی و امنیتی جلوگیری جلوگیری کند.
وی بیان کرد: در نشست با معاون سیاسی وزیر کشور و رئیس جمهور ارتقای برخی از 
بخش های هرمزگان به شهرستان برای بهبود شاخص های توسعه ای استان هرمزگان 

نیز مطرح شد و پیگیری  لازم برای این مهم در دستورکار استان قرار دارد.
نماینده ولی فقیه در هرمزگان، ضمن تاکید بر راه اندازی نمایندگی اداره آموزش و 
پرورش در لیردف جاسک نیز، اظهار کرد: لیردف به واسطه فاصله اش با شهرستان 

جاسک باید به صورت ویژه دیده شود.
وی خاطر نشان کرد: کریدور شمال به جنوب یک فرصت برای هرمزگان محسوب 

می شود؛ چراکه بندرعباس مرکز ثقل پشتیبانی از این طرح خواهد بود.
بخش لیردف در فاصله ۱۱۷ کیلومتری شــرق جاســک و در ۴۳۴ کیلومتری شرق 
بندرعباس و در منطقه مَکُران و در مســیر بندرعباس چابهار واقع شــده و دارای ۲ 

دهستان به نام های پیوشک و سورک است.
گمرک شهید رجایی بندرعباس به عنوان یکی از بزرگترین گمرکات کشور محسوب 
می شــود که ســال ۱۳۷۶ راه اندازی شده و توان پذیرش بیش از ۱۰۰ میلیون تنُ بار 

در سال را دارد.
گمرک شــهید باهنر بندرعباس نیز بعد از گمرک شهید رجایی مهم ترین گمرک 
جنوب کشــور است که در شــمال خلیج فارس و در نزدیکی مناطق آزاد کیش و 

قشم قرار دارد.

 

استقرارگمرکاتدرشرقهرمزگان؛
ضرورتامروز،نیازفردا

اقتصاد کیش -    دبیرکل نهاد کتابخانه های عمومی 
کشــور با حضور مدیــرکل کتابخانه های عمومی 
هرمزگان در نشستی خبری در جمع خبرنگاران استان، 
گفت: در ابتدای دولت تعداد کتابخانه های ســیار که 
خدمات فرهنگــی را در اختیار مردم قرار می  داد ۳۰ 
کتابخانه بود اما در حال حاضر این آمار به بیش از ۵۰ 

کتابخانه رسیده است.
مهــدی رمضانی، افزود: رئیــس جمهور نیز در یک 
دســتور به ســازمان برنامه و بودجه تاکید کرده اند 
اعتبارات ۵۰۰ خودرو برای راه اندازی کتابخانه سیار 
را تأمین کنند و در دستوری دیگر وزیر صمت را ملزم 
کرده اند کــه ۲۰۰ خودرو برای این مهم تحویل نهاد 
دهند که در تلاش هستیم تاپایان دولت دست کم ۲۰۰ 
خودرو و کتابخانه سیار را به زیرساخت های فرهنگی 

کشور اضافه کنیم.
رمضانی، عنوان کرد: توسعه کتابخانه های روستایی 
و ایجاد کتابخانه در شهرهای فاقد این زیرساخت به 
صورت جدی در حال پیگیری است و همه پروژه های 

کتابخانه مرکزی در کشور فعال شده است.
وی، خاطرنشــان کرد: شبکه کتابخانه ای جمهوری 
اســلامی، جزء شــبکه کتابخانه ای به جهت تعداد 
کتابخانه های عمومی که در کشور وجود دارد پیشرو 

در دنیا ، آسیا و منطقه است.
این مســئول، توضیح داد: بیش از ۳۸۰۰ کتابخانه در 
کشور وجود دارد که ذیل مدیریت نهاد کتابخانه های 
عمومی کشور اداره می شود که یکهزار کتابخانه از این 
مجموع، کتابخانه های خصوصی و مشارکتی هستند 
و ۲۸۰۰ کتابخانه نیز به طور مستقیم زیر نظر نهاد اداره 

می شوند.
دبیــرکل نهاد کتابخانه های عمومی کشــور، مطرح 
کرد: در حوزه کتابخانه ها ۲ موضوع در ســطح کلان 
وجود دارد، یکی شبکه که دسترسی را فراهم می کند 
و دیگری خدماتی اســت که ارائه می شود و از لحاظ 
خدمات هم پیشــرفت خوبی داشتیم و جزء معدود 
دستگاه هایی هستیم که خدمت جدید برای خودمان 

تعریف می کنیم.

رمضانی ادامه داد: رویکرد تحول  گرایانه ای که نهاد در 
حوزه کتاب و کتابخانه دنبال می کند غیرتمرکزگرایانه 
هــم به لحاظ تمرکززدایــی از پایتخت و هم مراکز 
اســتان ها است و ما توســعه کتابخانه ها و خدمات 

فرهنگی حوزه کتاب را به تمام مناطق دنبال می کنیم.
وی، اتصال مدارس به کتابخانه های عمومی و تعریف 
زنگ کتاب در مدارس را از دیگر دســتورات رئیس  
جمهور معرفی کرد و یادآورشــد: مقدمات این مهم 
در سطح وزارت آموزش و پرورش در حال پیگیری 

است و امیدواریم به زودی عملیاتی شود.
رمضانی با اشاره به اجرای طرح »هدهد سفید« در چهار 
ســطح، بیان داشت: تلاش ما بر این است که بتوانیم 
کودک و نوجوانان را بیش از پیش به ســمت کتاب و 

کتابخوانی ترغیب کنیم.
دبیرکل نهاد کتابخانه های عمومی کشور، اضافه کرد: 
در سفری که به قشم داشتیم در نشست با مدیرعامل 
منطقه آزاد قشــم پیشــنهاد راه اندازی منطقه نمونه 
کتابخوانی و احداث کتابخانه مرکزی در این جزیره را 
ارائه کردیم که با استقبال مدیرعامل منطقه آزاد روبرو 

شد که امیدواریم با اهتمام ویژه دنبال شود.
دبیرکل نهاد کتابخانه های عمومی کشور اضافه  کرد: 
در هرمــزگان تمام تلاش خود را به کار گرفته ایم تا 
شهری فاقد کتابخانه وجود نداشته باشد و برای رفع 
نقایص نیز تاکیدمان روی افزایش تعداد کتابخانه های 
ســیار است که همراهی سایر مسئولان استان را نیز 

می طلبد.
رمضانــی از نیاز پــروژه کتابخانه مرکزی به تقویت 
مالی نیز گفت و ادامه داد: قول وزیر ارشــاد در رابطه 
با تخصیص اعتباراتی به این پروژه از طریق ساختار 
اداری در حــال پیگیری اســت و نهاد نیز تجهیز این 
کتابخانه را آغاز کرده است و امیدواریم این پروژه در 

سال آینده به بهره برداری برسد.

مسئلهکتابخوانیدرکشورباتوجهبهدانشآموزان
حلمیشود

دبیرکل نهاد کتابخانه های عمومی کشور خبر داد:


